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     Verslag van  Aanwezig   

Dorpsteam Reeuwijk-Brug  Eke Vos-Heikens (voorzitter); Theo Lamers; Sandra van 

Grieken; Gerke Mulder: Jeroen Struijs; Ton Schreuders; 

Barend Tamerus 

Nathalie Peppink, Robin Kersbergen (gemeente) 

Agenda-lid: Johan Buurman,  

 

Notulist  Afwezig   

Sandra van Grieken  Jaco van der Quast;  

Datum  Ons kenmerk    

16-12-2023  Verslag d.d. 04-12-2023 

K.c.     

Archief,   

Onderwerp     

Dorpsteamvergadering d.d. 4 december 2023 in het Huis van Alles, aanvang 20.00 uur 

 VERSLAG 
  

 

Opening en mededelingen 

Eke opent de vergadering 

Jaco heeft zich wegens ziekte afgemeld. Eke vraagt of Sandra het notuleren op zich 

wil nemen.   

Het Jaarverslag 2023 staat niet op de agenda, maar zal bij de rondvraag besproken 
worden. 
Eke geeft een korte terugkoppeling van het voorzittersoverleg. Er is kennis gemaakt 
met twee nieuwe medewerksters, die zich bezig gaan houden met het implementeren 
van de Omgevingswet en het begeleiden van het participatieproces Participatiewet. 
Helaas was er geen tijd voor uitleg over de Omgevingswet. Het verslag van het 
voorzittersoverleg komt als bijlage bij dit verslag. 

Er is even gesproken over de Dorpsvisies. De gemeente komt erop terug.  
In het kader van participatie heeft Eke gevraagd naar de plannen voor de Notaris d’ 
Aumerielaan. Er gaan geruchten rond onder omwonenden, maar er is nog geen 
nieuw ontwerp bekend. Eke heeft aandacht gevraagd voor de informatie naar ons 
Dorpsteam. 

 

Jeroen is voor het laatst bij de dorpsteamvergadering. We willen hier nog een 
afscheid voor inplannen, begin 2024, hij trakteert nu op koek bij de koffie.  

 

Ingekomen stukken/e-mails: 

Hiervoor wordt verwezen naar de overzichtstabel in de bijlage van de agenda voor 

deze vergadering. Er zijn geen vragen of opmerkingen over. De principe-data voor 

2024 en 2025 zijn inmiddels afgestemd met het Huis van Alles en liggen vast. 

  

Verslag vorige vergadering d.d. 4 november 2023 
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld, de actiepuntenlijst is doorgenomen. 
Nathalie heeft in een mail de stand van zaken en afhandeling gestuurd met 

betrekking tot de punten die voor de gemeente waren.  
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Veiligheid en verkeer 
Eke en Barend hebben naar aanleiding van de herinrichting van de Dunantlaan 
gezamenlijk een artikel voor de Kijk op Reeuwijk geschreven over de 
verkeersveiligheid en het gedrag van weggebruikers in 30-km zones.  
Barend hoorde namelijk klachten over de verkeeronveiligheid van fietsers in met 

name de Dunantlaan. Onterechte klachten. 
 
Barend heeft bij de gemeente navraag gedaan naar de voortgang van de  
behandeling van de Mobiliteitsvisie. Wij hebben als Dorpsteam informatie gegeven in 
een “keukentafelgesprek” met het adviesbureau dat de opdracht tot een visie had. 
Onze inbreng is niet meegenomen en in de Raadsvergadering is het agendapunt 

aangehouden. 
 

Duurzaamheid 
Dit was het eerste speerpunt in onze visie van 2022. Er is een gesprek met de 
betrokken gemeenteambtenaren. De informatie die is gegeven over mogelijke 
belangstelling van bewoners die wel willen meedoen in een project voor 
verduurzaming, heeft voor zover wij weten, niet veel opgeleverd. 
Jeroen heeft een enquête gemaakt om te kunnen inventariseren hoe de  

geluidsoverlast van Rijksweg A12 wordt ervaren. Wellicht dat we een deel van de 
vragen delen in de Kijk op Reeuwijk.  
 

Sociaal Domein 
Het tweede speerpunt uit 2022: Het buurtfeest in de wijk rond de Rietveldwoningen 

blijft in beeld, maar is helaas vertraagd als gevolg van de wegwerkzaamheden die 
alsmaar opgeschoven worden in de tijd. De flyer hierover is december is 

rondgebracht in de wijk (Ton, Theo & Sandra) 
Het Oranjefonds en de actie Kijk op de Wijk hebben ons plan voorgelegd gekregen in 
de hoop dat er subsidie komt en veel bewoners gaan reageren.   
Er is inmiddels een ontwerp voor de herinrichting en de groenvoorziening van de 

wijk.  
De gemeente heeft gemeente breed bewonersavonden gehouden. (project Niek 
Bouman). Ton is erbij geweest.  
Er waren maar 6 mensen aanwezig; het was een presentatie van een plan over wat 
de gemeente wil gaan doen. 
 
In Reeuwijk dorp is iemand van het nieuwe Thuishuis (naast de RK kerk) die een idee 

heeft gelanceerd om een bus voor koffie etc. neer te zetten op bepaalde plaatsen en 
op bepaalde tijden. Dat willen ze dan ook in Reeuwijk-Brug gaan doen.  
We vinden het een goed idee om hierover contact op te nemen met Reeuwijk-Dorp. 

 

Openbare Ruimte 
Het derde speerpunt uit 2022. Er is goed contact met de groenmensen van de 

gemeente om opvolging te geven aan ons Groenplan (Jaco & Jeroen). 
Het Treebordplan is in samenwerking tussen Dorpsteam, gemeente en omwonenden 
definitief gemaakt en goedgekeurd. Nu is het wachten tot de weersomstandigheden 
het toelaten om te gaan beginnen. Voor de rest gebeurt er nog weinig met de 
uitwerking van de beplantingsplannen. Er zijn wel ideeën. 
 
Het eerste speerpunt van 2023 is het versterken van de dorps-as Reeuwijk-Brug 

Oost-West. De dorps-as is qua weginrichting klaar, maar de wensen van ons 
Dorpsteam zijn niet meegenomen. We willen nu inspraak bij de vervanging van de 
verlichting op de Koebrug. Dat zal pas over enkele jaren uitgevoerd gaan worden.  
 
Naar aanleiding van vragen en klachten van enkele inwoners is contact opgenomen 

met de gemeente over het groenonderhoud en met namen over de beeldkwaliteit 

niveaus 
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Helaas is er nog steeds geen antwoord gekomen op het beeldniveau en de 
verschillende onderhoud niveaus. De enorme hoeveelheid onkruid in de haagvoet 
langs het Treebord is inmiddels wel verwijderd. 

  

Communicatie 
Eke vraagt om ideeën om in contact te komen met de inwoners van Reeuwijk-Brug. 
Er zijn helaas geen ontwikkelingen in de aanpassing van de website. In het 

voorzittersoverleg bleek dat meerdere dorpsteams daarmee worstelen. Met het 
vertrek van Jeroen moeten ook nieuwe leden gevonden worden. Eke vraagt naar 
suggesties voor een vacature-advertentie. Jeroen zal iets opstellen.  
Nathalie geeft aan dat er een info avond/ middag komt over het gebruik van de 
website, omdat meerdere dorpsteams meer willen kunnen met de site 

 

Projecten 
We hebben ons aangemeld bij de “100bomen voor 100 jaar actie” van de Provincie 

Zuid Holland. Er is positief gereageerd op ons bericht dat wij een mooie plek kunnen 
vinden (op het veld bij de ingang van Landal). De Provincie betaalt en plant de boom. 
Men neemt nog verder contact met ons op. 

 
Er is een update van het Projectenoverzicht van de gemeente, o.a. over de loswal en 
de Notaris d’ Aumerielaan. Het project Loswal is weer opgepakt. Het plan ligt ter 
inzage. Onder voorbehoud staat het onderwerp in januari op de agenda voor de 
commissie ruimte.  

 

Rondvraag 

Het concept Jaarverslag is naar de mening van Ton vrij uitgebreid. Iedereen is van 

mening dat het wat korter zou mogen. Eke zal het proberen aan te passen. Er wordt 
niet afgesproken of dit t.z.t. wordt rondgestuurd. 
Op verzoek van Barend komt het agendapunt Wonen vast op onze vergaderagenda. 

 

Definitief Vergaderrooster 2024/2025 
8 januari 2024   Nieuwjaarsreceptie 
11 maart 2024  Robin vakantie 
13 mei 2024      Robin en Nathalie kunnen wel.  
8 juli 2024 

2 september 2024  Nathalie vakantie 
28 oktober 2024   Herfstvakantie kan deze aangepast worden? 
16 december 2024  Robin en Nathalie kunnen wel. 

 
3 februari 2025 

31 maart 2025 
19 mei 2025 

7 juli 2025 
1 september 2025 
27 oktober 2025  Herfstvakantie? 
15 december 2025 

 

Afsluiting 

De eerstkomende dorpsteamvergadering staat gepland op maandag 8 januari 

2024 om 20.00 uur in het Huis van Alles. 

Eke bedankt Jeroen voor zijn traktatie en zijn inzet in de afgelopen jaren. Er komt 

een voorstel voor een afscheidsbijeenkomst begin 2024. 
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Actielijst 

Actienr. Omschrijving Door Status 

22-04-02 Vanwege het door Gerke gemelde probleem betreffende links 

afslaand verkeer naar de Tasmanstraat een bord 

eenrichtingsverkeer laten plaatsen. 

Gem. Loopt 

22-04-04 Het dorpsteam informeren over de plaatsing van de meetlus op het 

Treebord en de extra ingewonnen verkeersinformatie. Dit zal na de 

herinrichting Raadhuisweg plaatsvinden om een representatieve 

meting te kunnen doen. 

Gem. Loopt 

22-08-02 Ideeën uitwerken voor geschikte invulling rondom Burendag ter 

verbetering sociale cohesie in Rietveldwoningen buurt 

TSC, 

SGR 

Loopt 

    

23-01-12 Een goede opvolger vinden vóór het vertrek van Jeroen begin 2024. Allen Loopt 

23-04-03 Dorpsteam betrekken bij de voorbereiding van de schouw in 

Reeuwijk-Brug na de correcte implementatie van genomen 

verkeersbesluiten. 

Gem. Gepland 

23-04-04 Meewerken aan het initiatief van het dorpsteam en de 

Programmaraad om zich een concept te laten vestigen in het Huis 

van Alles dat bijdraagt aan de inclusiviteit en diversiteit in de wijk.  

Gem. Gepland 

23-04-06 Het informatiebord van de sportverenigingen bij het begin van de 

Raadhuisweg aan de achterzijde laten voorzien van een fraaie 

“Welkom in Reeuwijk” aanduiding. 

JQU Gepland 

23-04-08 Het fout parkeren op de hoek van de Jan van Hoofstraat en Groen 

van Pinksterlaan tegengegaan een gele trottoirband. 

Gem. Gepland 

23-06-05 De gemeente vragen hoe er wordt omgegaan qua verkeersveiligheid 

zodra de woningen aan de Raadhuisweg gebouwd gaan worden.  

EV, 

JQU 

Gepland 

23-10-16 Actie organiseren rond ervaring geluidsoverlast in Reeuwijk-Brug 

West 

JQU/JS Gepland  

23-12-04 Dorpsas versterken met aanpassing verlichting Koebrug Gem. Gepland  

23-12-04 Ideeën aangeven voor aanpassing website Allen  Gepland 

23-12-04 Opstellen vacature-advertentie opvolger Jeroen Allen  Gepland  

23-12-04 Aanpassen jaarverslag 2023 EV Gepland  

 


